

2026 年 3 月 13 日

即時發布 (For Immediate Release)

競爭事務委員會約見本地油公司 對車用燃油價格波動表達關注

有鑑於中東局勢持續緊張，全球油價急速上漲，香港車用燃油價格亦隨之顯著波動。競爭事務委員會（競委會）今日約見本港各大油公司代表¹，了解本地車用燃油價格近日的走勢，並表達關注。競委會同時提醒業界必須嚴格遵守《競爭條例》，以維持車用燃油市場公平競爭的環境；亦呼籲各油公司提高車用燃油價格及相關折扣優惠的透明度，讓消費者及駕駛人士能夠掌握更多資訊，以作出選擇。

Competition Commission meets with local petrol companies to express concern on volatile auto-fuel prices

As a result of the ongoing tensions in the Middle East, global fuel prices have surged significantly, resulting in volatile auto-fuel prices in Hong Kong lately. The Competition Commission (Commission) today met with representatives of major petrol companies¹ in Hong Kong to better understand the recent movement of local auto-fuel prices and to express concern on the matter. The Commission reminded industry players of the importance of complying with the Competition Ordinance (Ordinance) with a view to maintain fair competition in the auto-fuel market. The Commission also calls on petrol companies to be more transparent in their fuel pricings and discounts, so that consumers and drivers could have more information in hand to make informed choices.



競爭事務委員會約見本地油公司代表

Competition Commission meets with representatives of local petrol companies

¹ 競委會邀請本港各主要油公司會面，其中四間，包括加德士、埃索、中國石油及中石化派代表出席。

The Commission invited Hong Kong's major petrol companies to the meeting and four of them, namely Caltex, Esso, PetroChina and Sinopec, sent representatives to attend.